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Z á p i s 

 
z 14. jednání Výboru pro lidská práva Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 02.04.2012 od  10:00 hod.  
v budově Městského úřadu v Jaroměři 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Julia Špalková, Petr Vodal 
 
   
 

Program jednání: 

 
  1.  Zahájení  
  2.  Schválení programu  
  3.  Schválení hostů  
  4.  Volba ověřovatele zápisu  
  5.  Informace předsedy výboru  
  6.  Organizační zajištění Festivalu národností  
  7.  Různé  
  8.  Závěr  
 
 
Jednání v 10:00 hodin zahájil a řídil předseda Výboru pro lidská práva Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Rudolf Polák. Uvítal přítomné, přivítal hosty a poděkoval 
zástupcům úřadu za pomoc při přípravě jednání. 
 
 
 
K bodu 1 
Zahájení  
 
Jednání zahájil pan předseda Rudolf Polák. 
 
 
 
 
 K bodu 2 
Schválení programu  
 
Návrh – hlasování o programu 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
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 K bodu 3 
Schválení hostů  
 
Návrh – hlasování o přítomnosti hostů 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 
 K bodu 4 
Volba ověřovatele zápisu  
 
Návrh –  za ověřovatele zápisu navržena paní Ivana Tomková  
 
 Hlasování: 
   Pro  -  4 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  1 
 
 
 K bodu 5 
Informace předsedy výboru  
 
Návrh – spojit 3. ročník Jarmarku národností s 9. ročníkem Romfestu v Jaroměři - Josefově 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 
 K bodu 6 
Organizační zajištění Festivalu národností  
 
Návrh – organizační zajištění bude stejné jako v minulých letech, o náklady spojené s festivalem 
              se podělí oba zúčastněné subjekty 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 K bodu 7 
Různé  
 
Pracovnice sociálního odboru paní P. Šilhánová Hajpišlová a pan místostarosta František Vrabec 
seznámili přítomné s problémy ve městě /školní docházka, hlučnost, alkoholismus, sousedské 
nepokoje, dětská prostituce/. Poukázali na dobrou spolupráci Policie ČR s terénními 
pracovnicemi sociálního odboru při večerních pochůzkách po rizikových lokalitách. 
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Paní Ivana Tomková připomněla řešení obdobných problémů v ostatních zemích EU. 
 
  
 K bodu 8 
Závěr  
 
Návrh – hlasování o podpoře žádosti o příspěvek ve výši 20 000,- Kč na kostýmy pro taneční 
soubory Občanského sdružení Soužití- Jaroměř. 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
 
Závěr  
 

Předseda poděkoval členům výboru za účast na jednání  a vzhledem k tomu, že byly 
vyčerpány všechny body programu ve 12: 00 hodin jednání ukončil. Zájemci se jeli podívat do 
přírodního areálu do Josefova. 

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Mgr. Blanka Kovandová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


